
BR.01.0012.1.6.11.2015 

Protokół nr 11/2015 

z posiedzenia Komisji Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska  

Rady Miasta Krakowa 

odbytego w dniu 11 maja 2015 roku 

w sali Portretowej Urzędu Miasta Krakowa 

 

  

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył Grzegorz Stawowy - Przewodniczący 

Komisji, udział wzięli członkowie Komisji, Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta Miasta 

Krakowa, Bożena Kaczmarska-Michniak – Dyrektor Biura Planowania Przestrzennego, 

Ewa Olszowska-Dej – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska oraz inni zaproszeni 

goście.  

Przewodniczący Komisji po stwierdzeniu quorum pozwalającego na podejmowanie 

prawomocnych decyzji o godzinie 16.10 otworzył posiedzenie Komisji.  

Komisja przez aklamację przyjęła porządek posiedzenia w brzmieniu: 

1.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka rehabilitacji dzikich 

zwierząt przy ul. Herwina Piątka w Krakowie (druk nr 260). 

2.Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rynek 

Krowoderski” 

3. Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon 

ulicy Junackiej”. 

4.Prezentacja projektu społecznego „super ścieżki” zlokalizowanego na terenie Dzielnicy 

Grzegórzki.  

5.Sprawy bieżące. 

6.Oświadczenia i komunikaty. 

 

Ad.1 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka rehabilitacji 

dzikich zwierząt przy ul. Herwina Piątka w Krakowie (druk nr 260) przedstawiła Ewa 

Olszowska-Dej – Dyrektor Wydziału Kształtowania Środowiska. 

 

Wobec braku  głosów w dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie 

pozytywną opinię do projektu uchwały w sprawie opinii dotyczącej ośrodka rehabilitacji 

dzikich zwierząt przy ul. Herwina Piątka w Krakowie (druk nr 260). 
Komisja w obecności 10 członków Komisji -  10 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymującym się” (jednogłośnie)  pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt  uchwały. (Opinia Nr 13/2015 z 11 maja 2015r.). 

 

Ad.2 

Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Rynek Krowoderski”. 

 

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rynek 

Krowoderski” dokonała Bożena Faber –  projektant planu. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Jakub Kosek, Adam Migdał, Józef Jałocha oraz 

przedstawiciel Rady Dzielnicy V. 

Odpowiedzi   i dodatkowych wyjaśnień udzielili Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta 

Miasta Krakowa oraz Bożena Kaczmarska-Michniak – Dyrektor Biura Planowania 

Przestrzennego. 
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Ustalono, że uwagi do ww. projektu planu zostaną przesłane drogą elektroniczną w terminie 

do 15 maja br., a następnie przekazane do Biura Planowania Przestrzennego. 

 

Ad.3 

 Prezentacja projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 

„Rejon ulicy Junackiej”. 

 

Prezentacji projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon 

ulicy Junackiej” dokonała Monika Antoniuk – projektant  planu z Biura Planowania 

Przestrzennego. 

W dyskusji udział wzięli: Grzegorz Stawowy, Aleksander Miszalski, Jakub Kosek. 

Komisja w obecności 7 członków Komisji -  7 głosami „za pozytywnym zaopiniowaniem”, 

przy 0 „przeciw”,0 „wstrzymujących się”  (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała  projekt 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Rejon ulicy Junackiej” 

z uwagą:  

- w § 16 pkt.2 ppkt. 8a przeanalizować zasadność zapisu. 

 (Opinia Nr 14/2015 z 11 maja 2015r.). 

 

Ad.4 

Prezentacja projektu społecznego „super ścieżki” zlokalizowanego na terenie Dzielnicy 

Grzegórzki.  

 

Dawid Hajok z Fundacji „Aktywni Obywatele” dokonał prezentacji multimedialnej projektu 

społecznego „super ścieżki” zlokalizowanego na terenie Dzielnicy Grzegórzki.  

W dyskusji udział wzięli: Aleksander Miszalski, Józef Jałocha, Wojciech Wojtowicz, 

Grzegorz Stawowy oraz przedstawiciel mieszkańców. 

Odpowiedzi   i dodatkowych wyjaśnień udzielili Elżbieta Koterba – Zastępca Prezydenta 

Miasta Krakowa oraz Dawid Hajok. 

 

  Ad.5 

Sprawy bieżące. 

 

Spraw bieżących nie zgłoszono. 

 

Ad.6 

Oświadczenia i komunikaty. 

 

Brak 

 

 

 Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący  Komisji o godzinie 18.10 zamknął 

posiedzenie. 

         

 

 

         Grzegorz Stawowy 

         

             Przewodniczący Komisji  
 

          

 

Protokołowała: 

Beata Czepiec 
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